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	RSL Professional Diploma Level 6 Repertoire Approval and Permission Statement. 

This form is designed to help you to submit appropriate repertoire for RSL Level 6 Professional Performance Diploma units.

You may select repertoire from the published indicative repertoire list or use this to help you understand the technical requirements.

Once you have selected your repertoire you will need to submit it to RSL for approval by sending this form as a word document to info@rslawards.com.cn

You must submit complete programmes and may send in only one complete programme for approval at any time. 

Please only submit repertoire which you are planning to perform and fits within the stipulated timings.

If the proposed repertoire is agreed, RSL will return this form in a signed format to act as a permission statement, which will remain valid for six months.

You should submit this permission statement along with the evidence material for the unit within this timescale.

If the proposed repertoire is not agreed, RSL will contact you by email. The piece(s) should be changed as necessary, and you must re-submit the whole programme (or replace the whole programme with pieces from the relevant repertoire list). We are unable to consider approval of individual pieces.

In approving programme proposals, we do not consider either timing or balance of style. The approvals of pieces and subsequent permission statement are given simply in terms of technical and musical difficulty.

It is the learner’s responsibility to design an appropriate and balanced programme that complies with the stipulated timings.

	RSL专业六级文凭曲目审批声明

本表格为RSL专业六级职业表演文凭曲目审批之用。

考生可从文凭推荐曲目清单中选择作品，或根据该清单了解曲目技巧难度范围。

决定了作品之后，请填写这份WORD格式表格，并将该WORD表格用邮件发至info@rslawards.com.cn

考生必须把全部表演作品的文件打包，一次性发送至RSL进行审批。

考生仅需发送自己要表演的作品，并符合规定时长要求。

考生提议的作品获得RSL批准之后，RSL将签署并发回审批表，作为书面许可。这份书面许可有效期为12个月，考生需要在12个月内提交该单元的视频作业。

考生上传视频作品时，必须连同已批准的审批表一同上传。


如果考生提议的作品未获得RSL批准，RSL将以邮件形式通知考生。考生需要相应更换作品，并将全部作品文件一次性重新提交。RSL不处理单独提交的作品。

在审核作品的过程中，RSL不会考虑时长或平衡性的问题，而只考虑技巧性和音乐难度。

考生负责设计适中的、均衡的表演过程，以便符合考纲里关于表演时长的要求。






	Name 姓名(拼音)_____________________     Performance discipline/instrument乐器/专业_______________________        Unit 单元编号____________

	Piece
曲目
	Artist/Composer
表演者/作者
	Genre
风格
	
From RSL indicative repertoire list
(Y/N)
是否选自RSL推荐曲目清单 (Y/N)

	Why is this Level 6?
为什么满足专业六级?
	What advanced techniques will you demonstrate
你要展示哪些高等级技巧
	Link sheet music/Performance
乐谱/表演
	RSL use only

Piece Agreed (Y/N)
RSL填写
是否获批

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	RSL use only RSL填写

	Approved by:
	Valid for 12 months from:

	Comments from Assessor:
	
	


*以上深蓝色表格由RSL填写。
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